





玩转英语口语 见老外不再有口难开 打造沟通高手 说英语也能出口成章

图字般出版社



跟着老外天天说

王琳瑛

[美] Nellie Connolly [美] Logan West

[美]GrahamPaterson | 、

编著

[美] Robert Southey | 审校

• 北京•

版权所有 侵权必究

图书在版编目(CIP)数据

跟着老外天天说时尚英语/王琳瑛等编著. 一北京:中国宇航 出版社,2010.7

(与老外聊天系列)

ISBN 978-7-80218-743-6

I.①跟… II.①王… III.①英语-口语 IV.①H319.9

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2010) 第 107173 号

策划编辑 李士振 **责任编辑** 李士振 装帧设计 03工舍 责任校对 裴燕娜

出版中国字板大版社

发 行

社址 北京市阜成路8号

邮 编 100830

(010)68768548

网 址 www.caphbook.com/www.caphbook.com.cn

经 销 新华书店

发行部 (010)68371900

(010)88530478(传真)

(010)68768541

(010)68767294(传真)

零售店 读者服务部

北京宇航文苑

(010)68371105

(010)62529336

承 印 北京中科印刷有限公司

版 次 2010年7月第1版

2010年7月第1次印刷

规格 787×960

开本 1/16

印 张 19.25

字 数 419 干字

书号 ISBN 978-7-80218-743-6

定 价 32.80元 (附赠全文 MP3 光盘)

本书如有印装质量问题, 可与发行部联系调换

Preface

Beijing Olympic Games has attracted worldwide attention to China. More and more foreigners came to China interested not only in China's natural landscape, cultural landscape, culture and customs, but also about the fashion trend both in China and abroad.

In order to satisfy the needs of English learners, we compile this book, including 100 topics of fashion trends with altogether 200 dialogues. Various topics concerning with all aspects of social life are covered in this book, including Beauty, Love, Life, Travel, Fitness, Digital, Entertainment, Career, Culture and Social.

All the dialogues in this book are presented in both English and Chinese. Relevant background knowledge is found at the very beginning of each topic, due to which, potential doubts hindering the understanding of the texts are clarified. What's more, key expressions in each topic are also listed, calling for more attention and efforts from our readers. New words and phrases are noted to help the reader to build a big vocabulary. Experts from BFSU also contribute in recording the MP3 discs. Readers are encouraged to reader after the discs and imitate the pronunciation and intonation, because it helps in practicing not only oral English but also listening comprehension.

Readers are able to attach different importance to different chapters according to their own needs and interests for the mutual independency of chapters in each book. You can learn by yourself, or practice with friends to express yourselves fully and with more ease. This book can also be used as teaching material in small-sized spoken-English classes, which enables both teachers and students to participate and express their views on the issue of the latest fashion trends.

We'd like to express our sincere thanks to Nellie Connolly, Logan West and Graham Paterson, linguist experts from BFSU for the appreciation of their active involvement and the valuable advice we hear from them in the completion of the book.

We hope that this book could acquaint you with idiomatic oral English, and at the same time broaden your horizon, stimulate your interest in learning English, and develop good language sense! We believe that "practice makes perfect", as long as you persist in practicing you will make great progress in oral English.

Editor

前言

举世瞩目的北京奥运会让世界更加了解中国,越来越多的"老外"来到中国,他们不仅对中国的自然景观、人文景观、美食文化、风俗习惯赞叹不已,而且更关心中国和国际的时尚潮流。

因此,为了满足广大英语爱好者练习口语的需求,本书精选了100个时尚潮流话题,编成200个对话,涵盖了社会生活的方方面面,其中包括:魅力充电站、至情人生路、生活天天乐、潇洒世界游、运动流行风、数码急先锋、娱乐新鲜报、我为事业狂、浪漫小贴士、热点面面观。

本书采用中英文对照的形式,每个话题都有相关背景知识的介绍,便于读者学习。其中对于重要表达方式已单独列出,读者可以将其作为句型记忆。每篇对话中的生词和短语都给予了注释,便于读者对词汇进行积累。此外,本书还配有由北京外国语大学专家配音录制的 MP3 光盘,读者在学习的时候可以模仿诵读,对口语和听力的提高都有很大帮助。

本书每个话题都独立成篇,不需要按章节依次学习。读者可根据自己的 兴趣爱好灵活选择。您可以独立自学,一人扮演两个角色;也可以选择一个 语伴,两人进行交流,互动练习,最终达到相互促进、共同进步的目的。本 书亦可以作为小班制口语教学的教材,师生共同参与,对最新时尚潮流问题 各抒己见,其乐无穷。

为了增加本书的权威性并使本书语言标准地道,我们还特别邀请了北京外国语大学美国语言专家 Nellie Connolly、Logan West 和 Graham Paterson参与了本书的编写和审校工作。他们也为本书的创作付出了艰辛的劳动,在此,表示衷心的感谢!

希望本书能让您在感受地道英语口语的同时,开阔您的视野,激发您学习英语的兴趣,培养良好的语速和语感!我们相信"熟能生巧",只要您坚持不懈,您的英语口语一定会有突飞猛进的提高。

编者 2010 年初夏于北京

C目录 Contents



Beauty

魅力充电站

- 1. Fashionable Clothing 百变服饰 / 1
- 2. Famous Brands 钟爱大牌 / 4
- 3. Accessories 迷情配饰 / 7
- 4. Clothes Make a Man 男生也扮靓 / 10
- 5. Skin Care 水水肌肤 / 13
- 6. Body Firming 美体塑形 / 16
- 7. Beauty and Intestine 美丽 "肠" 识 / 19
- 8. Sub-health 甩掉亚健康 / 22
- 9. Mental Health 美丽心灵 / 25
- 10. Overcoming Depression 快乐心法 / 28



Love

至情人生路

- 11. Rose, Rose, I love you 爱情万岁 / 31
- 12. How to Mend Broken Heart 失恋不败 / 34
- **13.** Blind Date "相亲"相爱 / 37
- 14. Love at First Sight —见钟情 / 40
- **15.** Flash Marriage "闪婚" 一族 / 43
- 16. Long Distance Relationship 两地相思 / 46
- 17. East Meets West 异国恋曲 / 49
- 18. The Seven-year Itch 七年之痒 / 52
- 19. The Singles 别被剩下啦, "剩斗士" / 55
- 20. Enjoying Single Life 享受单身 / 58



Life

生活天天乐

- 21. Green Food 美食每刻 / 61
- 22. Medicinal Food 养生兵法 / 64
- 23. Eating More Roughage 健康粗粮 / 67
- 24. Financing 天天理财 / 70
- **25.** Keeping a Pet 宠物情缘 / 73
- 26. Gardening and Fish Keeping 就爱"花"时间 / 76
- 27. Taking Pictures 留住好时光 / 79
- 28. Books and I 书香伴我行 / 82
- 29. Museum Fan 博物馆攻略 / 85
- 30. Non-mainstream Culture 我爱非主流 / 88



Travel

潇洒世界游

- 31. Plan and Preparation 身未动, 心已远 / 91
- **32.** Travel Fans 驴友行天下 / 94
- 33. Road Trip 在路上 / 97
- 34. DIY Tour 背包走天涯 / 100
- 35. Places of Historical Interest 探访古迹 / 103
- 36. Natural Scenery 拥抱自然 / 106
- 37. City Sightseeing 街头掠影 / 109
- 38. Asking for Help 旅途求助 / 112
- 39. Accommodation 酒店指南 / 115
- 40. Shopping 天生购物狂 / 118



Fitness

运动流行风

- 41. Nationwide Fitness Campaign 全民健身 / 121
- 42. Extreme Sports 极限运动 / 124
- 43. I Love Yoga 休闲瑜伽 / 127
- 44. Swimming 水底畅游 / 130
- **45.** Parkour 都市跑酷 / 133
- 46. Basketball Stars 篮球巨星 / 136
- 47. Bicycling 骑行天下 / 139



- 48, Chinese Kung Fu 中国功夫 / 142
- 49. My Favorite Sports 各有所好 / 145
- 50. Sports and Health 健体修身 / 148

Digital

数码急先锋

- 51. The Digital Era 数字新时代 / 151
- 52. Internet Addict 恋网成瘾 / 154
- 53. Blog and Twitter 博客狂潮 / 157
- 54. Shopping Online 便捷网购 / 160
- **55.** Virtual Farm 虚拟农场 / 163
- 56. Hardcore Gamers 游戏发烧友 / 166
- **57.** You've Got Mail 电邮传情 / 169
- 58. Distance Education 网校漫谈 / 172
- 59. Modern Cellphones 手机时尚 / 175
- 60. Cyber Love 网上情缘 / 178



Entertainment

娱乐新鲜报

- 61. Talent Show 选秀热潮 / 181
- 62. Grassroots Idols 草根偶像 / 184
- 63. The Super Stars 巨星风采 / 187
- 64. Crazy Fans 粉丝也疯狂 / 190
- **65.** Enjoy the Music 享受音乐 / 193
- 66. Korean Drama 韩潮汹涌 / 196
- 67. Fans of American TV Series 美剧来袭 / 199
- 68. Back to the Cinema 重归电影院 / 202
- 69. Video-rental 打开电视看电影 / 205
- 70. Anti-piracy 打击盗版,人人有责 / 208



Career

我为事业狂

- 71. Career Planning 绘制蓝图 / 211
- 72. Job Interviews 面试达人 / 214
- 73. Financial Crisis 逆风前行 / 217

- 74. Salaries and Benefits 锦绣"钱程" / 220
- 75. Promotion 晋升阶梯 / 223
- 76. Job-hopping 职场跳跳鼠 / 226
- 77. On-the-job Training 时刻充电中 / 229
- 78. SOHO 玩转 SOHO / 232
- 79. Overseas Returners "海龟"? "海带" / 235
- 80. Career vs. Family 事业家庭两不误 / 238



Culture

浪漫小贴士

- 81. Chinese Traditional Festivals 情系中国节 / 241
- 82. Culture of Wine 品酒品人生 / 244
- 83. Drinking Tea 清茶留香 / 247
- 84. Enjoy Coffee 咖啡情调 / 250
- 85. Food and Life 饮食人生 / 253
- 86. Horoscopes and Zodiac Signs 浪漫星座 / 256
- 87. Traditional Chinese Medicine 神秘中医 / 259
- 88. Fast Food vs. Slow Food 餐饮时尚 / 262
- 89. Culture Conflict 文化大熔炉 / 265
- 90. Chinese Fever 汉语热 / 268



Social

热点面面观

- 91. The Environment 地球, 我们的家园 / 271
- 92. Energy Crisis 节能新主张 / 274
- 93. Natural Disasters 天灾无情人有情 / 277
- 94. Housing 心随房动 / 280
- 95. Traffic 行路难 / 283
- 96. Education 教育新观念 / 286
- 97. Public Health 健康直通车 / 289
- 98. Food Safety 食品安全 / 292
- 99. Aging Society 金色老年 / 295
- 100. City Life & Country Life 城乡之间 / 298

Beauty 魅力充电站

1. Fashionable Clothing

百变服饰



拓展视野, 掌握背景知识

人们常说"佛靠金装,人靠衣装"。如何着装舱让自己看起来更干练、更优雅?怎样穿着才显得更帅气、更妩媚?色彩绚丽的衣着让人目不暇接,各种款式的时装层出不穷。米兰、巴黎的时装周聚焦了全球"潮人"的目光。你或许可以不知道世界上某个国家的某个热点问题,也可以不知道某种菜肴如何烧制才最美味,但你若不知道今丰春天大街小巷的流行色……天啊,你 OUt 啦!



知识难点看一看,情景实战热热身

- 1. go well with: 与……相配,与……相衬 This red tie goes well with your skin color. 这条红领带很配你的肤色。
- all at rage: 风行, 风靡
 This design is all at rage this summer.
 这种款式是今年夏天最流行的了。
- 3. inappropriate: 不恰当的,不适宜的 I think it's inappropriate for office wear. 我觉得它不适合上班时穿。
- crazy about: 为······着迷
 Many guys will be so crazy about you.
 男人们都会为你疯狂的。
- 5. office wear: 工装 It is much more elegant and very appropriate for office wear. 这件优雅多了,正适合上班穿。



跟着老外听一听,读一读,练一练

会话 1

Salesman: Welcome to our shop. May I help you?

Custom: I want to buy a shirt, no loud colors. What do you have in that range?

- S: Of course ma'am, we have plenty of them. Tell me what style do you like?
- C: I like simple style. Simplicity in dress could be elegant.
- S: I have just the thing! This white shirt with black lace is one of our best lines this season, and it suits you completely.
- C: Um, can I try it on?
- S: Sure, the fitting room is over there.
- C: It looks good.
- S: Not too bad. If I may say, it seems made to measure for you!
- C: Really? Do you think my necklace goes well with this shirt?
- S: I should say you have a perfect taste. It makes you very elegant.
- C: Thank you. What about wearing a belt with it?
- S: Good idea! I'll introduce this golden belt to you. This belt can even sell itself!
- C: Golden? I've never worn a golden belt. Maybe I can have a try.

店员: 欢迎光临, 有什么需要吗?

顾客: 我想买件衬衫。颜色不要太艳。有什么特别的商品可以 推荐的吗?

- S: 当然有,女士。有很多款式,您喜欢什么样的风格?
- C: 我喜欢简单的款式。服装简约就是优雅。
- S: 这儿有一件完全符合您要求的!这件带黑蕾丝花边的白色 衬衫是这个季节卖得最火的商品之一,而且还非常适合您。
- C: 嗯, 我可以试穿吗?
- S: 当然了, 试衣间在那边。
- C: 看起来还不错。
- S: 是挺好的。我觉得它看上去就像是为您量身打造的一样!
- C: 真的吗? 你觉得我的项链和这件衬衣相配吗?
- S: 我觉得您真有品位,这样搭配让您看起来非常优雅。
- C: 谢谢。那么配上条腰带怎么样?
- S: 好主意! 我建议您选这款金色的腰带。它很受消费者欢迎!
- C: 金色的? 我从来没用过金色的腰带,或许我可以试试看。

核心词汇记一记

Words Storm

loud [laud] *adj*. (衣服颜色等)俗艳的,花哨的

simplicity [sim'plisiti] n. 单纯,简 约

lace [leis] n. 蕾丝

taste [teist] n. 品位 elegant ['eligant] adj. 优雅的

Phrases

会话 2

Samantha: Look at this backless dress! It's so fabulously pretty, isn't it? Do you want to try it on?

Lily: No thanks, it looks too sexy for me, besides it is not my style. I think it's inappropriate for office wear.

- S: How about this turtleneck one-piece skirt? It is much more elegant and very appropriate for office wear.
- L: It looks a bit weird and somewhat old-fashioned.
- S: Don't tell me you don't read fashion magazines. This skirt is coming back in again.
- L: Really? Well, I feel pity for those people who love fashion, and for their necks. Anyway, I don't like this style.
- S: This design is all at rage this summer, so why don't you have a change?
- L: No, thanks. Oh, hey, look at that tight dress! Amazing! I'll try that on.
- S: Oh my god, can you believe that? You look fantastic in it! Many guys will be so crazy about you!
- L: Um, this one is nice.

萨曼莎:看这件露背裙!它实在是太漂亮了,不是吗?你想试 穿一下吗?

丽莉:不了,它看上去太性感了,这不是我的风格。而且我觉得它不适合上班时穿。

- S: 那这件高领连衣裙怎么样?这件优雅多了,正适合上班穿。
- L: 但是看起来怪怪的, 有些过时了吧。
- S: 别告诉我你从来不看时尚杂志,这种款式又重新开始流行了。
- L: 真的吗? 那我可真同情那些时尚人士,还有他们的脖子。 无论如何,我不太喜欢这种款式。
- S: 这种款式是今年夏天最流行的了,为什么不改变一下风格呢?
- L: 不了,谢谢。噢,看那件紧身连衣裙!太美了!我要试试看。
- S: 天啊, 这是真的吗? 你看起来美极了! 男人们都会为你疯 狂的!
- L: 嗯, 这件挺好的。

核心词汇记一记

Words Storm

fabulously ['fæbiuləsli] adv. 难以

置信地

inappropriate [ˌinə'prəupriit] adj. 不

适合的

weird [wiəd] adj. 怪异的 old-fashioned ['əuld'fæʃənd] adj. 过

时的

fantastic [fæn'tæstik] adj. 极好

Phrases

backless dress 露背裙 turtleneck one-piece 高领裙 skirt

fashion magazine

时尚杂志

2. Famous Brands

钟爱大牌



拓展视野,掌握背景知识

如今是个名牌满天飞的时代。不仅时尚人士追求品牌,我们身边许多人也开始关注品牌。 优质的品牌通常意味着良好的质量、高尚的品味、舒适的质地和充裕的满足感。而同时,与 普通商品相比,你要付出更多的钱才能得到它们。喜欢和选择名牌产品无可厚非,但若是为 了追求品牌而选择品牌,那就是名副其实的"冤大头"了。



知识难点看一看,情景实战热热身

- 1. awesome: (口) 极好
 - l like Levi's blue jeans because they look awesome on me. 我喜欢里维斯的蓝色牛仔裤是因为它们跟我很搭。
- 2. care about: 注重,看重。look: 看上去······
 Some people care about brands just to look rich.
 有的人看重名牌只是为了显富。
- 3. normally: 通常

Normally you have to spend 400~600 yuan for the pants. 通常情况下这条裤子的价钱要在 400 到 600 元之间。

- 4. shopaholic: 购物狂。party animal 派对狂人,也译成"派对动物" Annabel is like a shopaholic animal, and her favorite is going to shopping mall to buy clothes, shoes and cosmetics. 安娜贝尔是个购物狂,她的最爱就是去购物中心买衣服、鞋子和化妆品。
- 5. brand: 牌子,品牌,有时代指该品牌的产品 All of them are best brands and surprisingly expensive. 这些都是最好的牌子而且还出奇得贵。
- 6. pirate: 盗版的
 It is not good to buy pirate things!

 买盗版产品是不对的。



跟着老外听一听,读一读,练一练

会话 1

Jack: Hello, Tim. Wow, nice jeans! You are such a superstar in these jeans!

Tim: Oh, thank you. I bought them last week. And I also think I do look nice in them.

- J: Yes, you are. What is the brand?
- T: They are Levi's. I like Levi's blue jeans because they look awesome on me. Famous brand clothes are much better than other clothes of the same kind.
- J: I like famous brands too. But they are too expensive. Some people care about brands just to look rich. How much were your jeans?
- T: You can try to guess it.
- J: Let me see, uh, my opinion is around 500 yuan.
- T: Ha, they cost me just 100 yuan!
- J: What? That cannot be true! Normally you have to spend $400 \sim 600$ yuan for them.
- T: You are right, but I bought them in Xiushui Street.
- J: Xiushui Street? They are fake brands. Most of the clothes there are not genuine. It is not good to buy pirate things!
- T: Who cares? I got my Levi's, and I did not pay much money!

杰克: 你好,蒂姆。哇,这牛仔裤不错! 你穿着就跟明星似的。

蒂姆: 噢,谢谢。这是我上周买的。我也觉得我穿着确实挺不错的。

- J: 是挺不错的。什么牌子的?
- T: 里维斯的,我喜欢李维斯的蓝色牛仔裤是因为它们跟我很搭。名牌服装比其他同款的衣服要好多了。
- J: 我也喜欢名牌,只是它们太贵了。有的人看重名牌只是为了显富。你这条多少钱?
- T: 你猜猜看。
- J: 让我看看, 嗯, 我觉得 500 块钱左右吧。
- T: 哈, 我只花了 100 块钱!
- J: 什么? 不可能! 通常情况下这条裤子的价钱要在 400 到 600 元之间。
- T: 是啊, 但我是在秀水街买的。
- J: 秀水街?原来是假名牌啊。那里的衣服牌子大多数都不是 真的,买盗版产品是不对的。
- T: 管他呢,我有了我的李维斯,而且还没有花多少钱!

核心词汇记一记

Words Storm

brand [brænd] n. 牌子
awesome ['ɔːsəm] adj. (口) 极好
fake [feik] adj. 假的
genuine ['dʒenjuin] adj. 真实的

pirate ['paiərit] adj. 盗版的

Phrases

famous brand 品牌,名牌

会话 2

Jack: Hi, Bob, why are you so depressed? What happened?

Bob: I just had a quarrel with my wife Annabel. It was horrible.

- J: I can't believe that. You are such a perfect couple. What were you arguing about?
- B: You know, Annabel is like a shopaholic, and her favorite is going to shopping malls to buy clothes, shoes and cosmetics, but I don't blame her for this. I mean, is there any woman who does not like beautiful things?
- J: I don't understand. If you don't mind, why you quarreled with her?
- B: The point is the brand! The dress is Prada, the purse is L.V., the perfume is Dior, even the pajamas are Calvin Klein!
- J: Oh god, all of them are top brands in the world. They must cost you a big money.
- B: You are right! All of them are best brands and surprisingly expensive. I am not a millionair and I don't have rich parents. One piece or two luxury items is good, because I can afford this. But so many Diors and Pradas? I am going bankrupt!
- J: Yeah, that is a problem. You should discuss it with her.
- B: And that is how we start to quarrel!

杰克: 喂, 鲍勃, 怎么闷闷不乐的, 发生什么事了?

鲍勃: 我刚和我妻子安娜贝尔吵了一架,太糟糕了。

- J: 真不敢相信, 你们是那么完美的一对, 因为什么吵架呢?
- B: 你知道,安娜贝尔是个购物狂,她的最爱就是去购物中心 买衣服、鞋子、还有化妆品什么的。但我并不是因为这个 责怪她,想想看,哪个女人不爱美呢?
- J: 那我就不理解了。如果你不介意她买东西,你们为什么还要吵架呢?
- B: 主要是因为她只追求名牌。女装是普拉达的,手包是路易威登的,香水是迪奥的,甚至连睡衣都是 CK 的!
- J: 天啊, 都是世界顶级品牌, 一定花了你不少钱。
- B: 对啊,都是最好的牌子而且还出奇得贵。我不是百万富翁,也没有有钱的爹妈,一两件我还能承受,但是这么多的"普拉达"和"迪奥"我怎么受得了呢?我快要破产了!
- J. 的确是个问题, 你应该好好跟她谈谈。
- B: 我们就是那样开始吵起来的!

核心词汇记一记

Words Storm

shopaholic [ʃɔpə'hɔlik] n. 购物狂 cosmetic [kɔz'metik] n. 化妆品 perfume ['pə:fjuːm] n. 香水 pajamas [pə'dʒaːməz] n. 睡衣 millionair [miljə'nɛə] n. 百万富翁

Phrases

quarrel with 同·····争吵 arguing about 为·····争吵 shopping mall 购物中心 go bankrupt 破产

3. Accessories

迷情配饰



拓展视野,掌握背景知识

如果一个人浑身上下沒有一件象样的配饰,那就如同一棵光秃秃的树上沒有娇艳的花朵 或闪亮的绿叶,空有秀美的枝干,多遗憾。首饰是一种个性,也是一种私密的收藏品,我们 在各种场合下退容易撞衫,但是首饰,即便是一个手链或者一枚胸针,举手投足之间,便使 风韵独存。



知识难点看一看,情景实战热热身

- fade out: 渐暗, 渐淡
 Will the luster fade out after a long time?
 时间长了它的光泽会暗淡吗?
- 2. guarantee the quality: 保证质量
 We guarantee the quality. And we will give the customers several advice about the maintenance of our jewelry.
 我们保证我们的商品品质优良。而且我们会告诉我们的顾客一些保养珠宝的方法。
- 3. maintenance: 保养,如 maintenance of our jewelry,保养珠宝 Customers can bring the jewelry to our store at a regularly scheduled time for maintenance.

顾客可以定期到我们店里来保养珠宝。

- 4. suit, match: 都有"搭配"的意思。
 It suits your complexion and matches your dress too.
 它很衬你的肤色,和你的衣服也很搭。
- 5. pattern: 图案,花样 I like the pattern of red and white squares. 我喜欢这种红白格子的图案。
- 6. go out of style: 过时 The pattern of squares will never go out of style. 格子的图案永远不会过时。



跟着老外听一听,读一读,练一练

会话 1

Danielle: Excuse me. Could you please show me some necklaces?

Brook: Certainly. Platinum, gold, or pearl?

- D: Well, pearl, please.
- B: What about this natural pearl necklace?
- D: Oh, it's too expensive. Do you have some cultured ones?
- B: Sure. What about this one? It's the latest-style.
- D: Mmm, not bad. Will the luster fade out after a long time?
- B: No, we guarantee the quality. And we will give the customers several advices about the maintenance of our jewelry. Customers can also bring the jewelry to our store at a regularly scheduled time for maintenance.
- D: I see. Can I try it on?
- B: Certainly, the mirror is right here. Excellent, may I say that it suits your complexion and matches your dress too.
- D: Yes. I like it very much. How much is it?
- B: Only 750 yuan.
- D: Okay, I'll take it.

丹妮尔: 您好, 能给我看看你们的项链吗?

布鲁克: 当然。您要白金、黄金的还是珍珠的?

- D: 嗯, 请给我拿珍珠的吧。
- B: 这条天然珍珠的项链怎么样?
- D: 噢, 这条太贵了。你们有人工珍珠的吗?
- B: 有的。这条怎么样? 这是最新款的。
- D: 嗯, 不错。时间长了它的光泽会暗淡吗?
- B: 不会,我们保证我们的商品品质优良。而且我们会告诉我们的顾客一些保养珠宝的方法。顾客也可以定期到我们店 里来保养。
- D: 我明白了。我可以试戴吗?
- B: 当然可以。镜子就在这边。哇,它很衬你的肤色,和您的 衣服也很搭配啊。
- D: 嗯。我很喜欢。多少钱?
- B: 只要 750 元。
- D: 好的, 我买了。

核心词汇记一记

Words Storm

platinum ['plætinəm] n. 白金 pearl [pəːl] n. 珍珠

luster ['lʌstə] n. 光泽 guarantee [ɡærən'ti] n. l vt. 保证

maintenance ['meintinəns] n. 保养complexion [kəm'plek[ən] n. 肤色

Phrases

natural pearl 天然珍珠 latest-style 最新款